

Title (en)  
Shuttering.

Title (de)  
Schalung.

Title (fr)  
Coffrage outil.

Publication  
**EP 0045702 A1 19820210 (FR)**

Application  
**EP 81401270 A 19810806**

Priority  
FR 8017337 A 19800806

Abstract (en)

A method of manufacturing shuttering such as: sheetings and tunnel frameworks, used in building. These shutterings are composed of rectangular or square profile tubes (2, 3, 6, 7) forming a frame intended to receive a slewable and convertible shuttering face (4). The most advantageous applications for this shuttering are a tunnel framework, readily adaptable to the various floor bearing surfaces, and a basis for stabilising sheetings.  
<IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé de fabrication de coffrage outil tels que : banches et coffrages tunnel, utiles dans le bâtiment. Ces coffrages sont composés par des tubes profilés (2, 3, 6, 7) rectangulaires ou carrés formant une charpente destinée à recevoir une face coфрante orientable (4) et transformable. Les applications les plus intéressantes de ce coffrage sont un coffrage tunnel, adaptable aisément aux différentes portées de plancher et un principe de stabilisation des banches.

IPC 1-7  
**E04G 11/02**

IPC 8 full level  
**E04G 11/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04G 11/02** (2013.01)

Citation (search report)

- US 4127254 A 19781128 - KAHAN GHETEL P
- FR 2061987 A5 19710625 - DELOS ET FILS ETS
- FR 2079546 A6 19711112 - BATIMETAL
- US 3847521 A 19741112 - STICKLER C
- FR 2031378 A1 19701120 - BLAW KNOX CIE FSE
- US 4142705 A 19790306 - MILLER C B

Cited by  
CN109184188A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0045702 A1 19820210**; FR 2488310 A1 19820212; FR 2488310 B1 19840907

DOCDB simple family (application)  
**EP 81401270 A 19810806**; FR 8017337 A 19800806